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Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 103/13, 
4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 20. redni seji, dne 29. 5. 2025, sprejel   
 

ZAPISNIK 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 10. 4. 2025, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 

Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 19 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Mojca Čemas 
Stjepanovič, Tatjana Kmetič Škof, Samer Khalil, Romana Husič in Leopold Perko. 
 
Ostali prisotni: Marjeta Zupan, Policijska postaja Črnomelj, Radovan Nikić, Acer d.o.o., Andrej 
Matkovič, Zdravstveni dom Črnomelj; Anja Panjan, Knjižnica Črnomelj. Občinska uprava: 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU, Tamara Potočar, Slavica Novak Janžekovič in Antonija 
Hiti ter Anita Jamšek, Vladka Kostelec Peteh in Erika Popit. 
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje (19 prisotnih članov sveta). 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
3. Zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
4. Poročilo Policijske postaje Črnomelj o stanju varnostnih razmer na območju Občine 

Črnomelj v letu 2024 
5. Potrditev Občinske celostne prometne strategije občine Črnomelj 
6. Izdaja soglasja k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Zdravstvenega 

doma Črnomelj  
7. Izdaja soglasja k načrtu za izpolnitev pogojev za izvajanje knjižnične javne službe Knjižnice 

Črnomelj  
8. Zaključni račun proračuna občine Črnomelj za leto 2024 
9. Poročilo o izvajanju Garancijske sheme za Dolenjsko za leto 2024 
10. Poročilo o delovanju Regijske štipendijske sheme za leto 2024 
11. Predlog Sklepa o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in 

cen za uporabo infrastrukture v občini Črnomelj 
12. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v občini Črnomelj 
13. Predlog Sklepa o določitvi višine parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2025 
14. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Črnomelj 
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15. Predlog Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v Vrtec Otona 
Župančiča Črnomelj 

16. Predlog Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v enoti vrtca pri OŠ 
Dragatuš 

17. Predlog Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v enoto vrtca pri OŠ 
Vinica 

18. Izdaja soglasij ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnih zavodov  
19. Izdaja soglasja k delovni uspešnosti ravnateljev/direktorjev na področju izobraževanja, 

kulture in zdravstva za leto 2024 
20. Izdaja soglasja k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice javnega zavoda 

Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2025 iz 
naslova povečanega obsega dela 

21. Izdaja soglasja k Sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice javnega 
zavoda Razvojno informacijski center Bela krajina za leto 2024 

22. Predlog Sklepa o določitvi višjega obsega sredstev za izplačilo redne delovne uspešnosti 
direktorice Občinske uprave Občine Črnomelj za leto 2025  

23. Kadrovske zadeve 
24. Predlog Sklepa o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v lasti 

občine Črnomelj 
25. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in 

premičnim premoženje Občine Črnomelj za leto 2025 
26. Premoženjsko pravne zadeve 
27. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
28. Vprašanja in pobude članov sveta 
 

K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 18. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj so realizirani in objavljeni na 
spletni strani občine Črnomelj, akti pa objavljeni v Uradnem listu RS. Tabela, ki prikazuje 
projekte, investicije ter opisane postopke in aktivnosti le-teh, je priložena gradivu. 
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj z dne, 28. 1. 2025, se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 4:  
POROČILO POLICIJSKE POSTAJE ČRNOMELJ O STANJU VARNOSTNIH RAZMER NA 
OBMOČJU OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2024 
 
Marjeta Zupan, pomočnica načelnika Policijske postaje Črnomelj, je uvodoma predstavila 
poročilo o stanju varnostnih razmer na območju občine Črnomelj za leto 2024: V letu 2024 
smo obravnavali skupno 440 kaznivih dejanj, kar je 115 več kot v letu 2023. Preiskanost 
kaznivih dejanj je bila dobra, saj je bilo uspešno raziskanih približno dve tretjini primerov. 
Hujših kaznivih dejanj nismo zabeležili. Kljub povečanju števila kaznivih dejanj v primerjavi s 
preteklim letom so bile varnostne razmere na območju občine Črnomelj v minulem letu 
ocenjene kot zadovoljive.  
Posebej izstopajo naslednji podatki: kazniva dejanja nasilja v družini 40 primerov (dvakrat več 
kot leto prej), zanemarjanje mladoletnih oseb in surovo ravnanje 29 primerov (leta 2023 jih je 
bilo 13), kazniva dejanja zoper premoženje 294 primerov (71 več kot leto prej), največ je bilo 
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tatvin, velikih tatvin in zatajitev, primeri povezanih s prepovedanimi drogami 16 primerov, kar 
je primerljivo s prejšnjim letom, gospodarski kriminal in kršitve javnega reda  manj kot leto prej.  
Policisti smo imeli veliko dela z nadzorom nezakonitih prehodov državne meje. Število oseb, 
ki so nedovoljeno prestopile državno mejo, se je glede na leto 2023 povečalo za kar 200 %. V 
letu 2024 smo obravnavali 75 prometnih nesreč, ena od njih je imela smrtni izid. Najpogostejša 
vzroka za nesreče sta bila nepravilna stran oziroma smer vožnje ter neprilagojena hitrost.  
 
Nataša Hudelja: V zadnjem letu se je število ilegalnih migracij povečalo za 200 %. Kako to 
vpliva na življenje ob meji? Ali prihaja do kakšnih izgredov? 
 
Marjeta Zupan: Največ ilegalnih prehodov v občini Črnomelj je bilo na območju Preloke, Zilj, 
Paunovičev in Žuničev. Z lokalno skupnostjo in prebivalci ob meji zelo dobro sodelujemo. Kljub 
povečanju števila migrantov do izgredov ni prihajalo, jih ne beležimo. 
 
Bernarda Kump: Policisti imajo zaradi ilegalnih migracij veliko dela, zato jim pogosto zmanjka 
časa in kadra za druge naloge. Ali lahko navedete konkretne številke glede ilegalnih migracij? 
 
Marjeta Zupan: V letu 2023 smo obravnavali približno 1.100 primerov ilegalnih prehodov meje, 
medtem ko se je v letu 2024 ta številka povečala na okoli 3.200. Kljub povečanju števila 
tovrstnih incidentov se osredotočamo na odzivanje na vsak dogodek in prijavo, pri čemer je 
naš glavni cilj zagotavljanje varnosti občanov. Na območju Črnomlja zagotavljamo ustrezno 
zaščito in obvladovanje varnostnih izzivov. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo Policijske postaje Črnomelj o stanju varnostnih razmer na območju občine Črnomelj 
v letu 2024 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 5: 
POTRDITEV OBČINSKE CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE OBČINE ČRNOMELJ 
 
Radovan Nikić, Acer d.o.o. je uvodoma predstavil dokument nove Celostne prometne strategije 
Občine Črnomelj, njene ključne cilje in namen priprave strategije. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo, je predstavil 
stališče odbora. 

Bernarda Kump: Iz strategije izhaja, da naša občina skriva velik potencial za razvoj kolesarstva, 
vendar tega potenciala ne izkoriščamo v polni meri. Delež kolesarjev v naši občini je zelo nizek 
in precej nižji v primerjavi z drugimi občinami. Kolesarji se soočajo z nezadostno varnostjo 
zaradi pomanjkanja ustrezno urejenih kolesarskih površin. Otroci se zaradi pomanjkanja 
varnih kolesarskih poti ne vozijo s kolesi v šolo. Strategija razvoja kolesarstva ne vsebuje 
dovolj ambicioznih ciljev, ki bi omogočili prijavo na prihodnje razpise za razvoj kolesarske 
infrastrukture, zlasti za dolgoročne projekte v naslednjih sedmih letih. Trenutno imamo 
predvsem kratke kolesarske poti, ki so namenjene predvsem športnikom, ne pa širši vključitvi 
rekreativnih kolesarjev, družin, otrok in turistov. V turističnem smislu smo v primerjavi z 
drugimi regijami v precejšnjem zaostanku. Promet skozi mestno jedro Črnomlja ostaja 
nespremenjen, brez napredka v smeri večje varnosti in udobja za pešce in kolesarje. Kljub 
dolgotrajnim opozorilom glede tovornega prometa skozi središče, na tem področju ni bilo 
znatnih izboljšav. Pričakujem, da se bo v prihodnjem letu naredilo več na tem področju in da 
bomo pričeli z izvajanjem bolj ambicioznih in konkretnih ukrepov za rešitev tega problema. 

Mesto Črnomelj z okolico nedvomno ponuja številne možnosti za razvoj kolesarjenja, saj ima 
za to primerne naravne in prostorske danosti. Kljub temu me je presenetila trditev, da k 
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ugodnim razmeram za kolesarjenje prispeva tudi visoka kakovost zraka. Na podlagi javno 
dostopnih podatkov namreč tega ni mogoče potrditi, saj se že dalj časa opozarja, da je 
kakovost zraka v Črnomlju ena najslabših v Sloveniji. 

Radovan Nikić: Kakovost zraka v Črnomlju je zadovoljiva za kolesarjenje, kar je uraden 
statistični podatek, ki smo ga preverili pri Agenciji za okolje. Pregledana je bila obstoječa 
dokumentacija s področja urejanja prometa in prostora, analizirani so bili podatki o podnebnih 
značilnostih, značilnostih prebivalstva, prometni varnosti, stroških mobilnosti, stopnji 
motorizacije, kakovosti zraka in zdravju prebivalcev. Izdelan je bil pregled izvedenih, delno 
izvedenih in neizvedenih ukrepov prve Celostne prometne strategije občine Črnomelj iz leta 
2017. Akcijski načrt predvideva širitev kolesarske mreže, vendar nismo določili točnih lokacij, 
da si ne omejimo možnosti pri prijavah na razpise. Glede na zbrane podatke analitičnega dela 
so bili opredeljeni ključni izzivi in priložnosti ter ciljne vrednosti za vsak posamezen kazalnik. 
Poudariti je treba, da govorimo o potencialu za kolesarjenje, ki je varen in bo z ustreznimi ukrepi 
še bolj dostopen za vse uporabnike.  

Nataša Hudelja: Strategija je zelo dobro pripravljena, vendar je ključno, da si postavimo jasne 
in konkretne cilje ter določimo prioritete za njegovo učinkovito izvajanje. 
 
Anita Jamšek, OU: Del strategije je tudi akcijsko-finančni načrt, ki vsebuje konkretne projekte 
z jasno določenimi cilji in potrebnimi sredstvi za njihovo izvedbo. Načrt se bo dopolnjeval s 
pobudami občanov in krajevnih skupnosti. 
 
Bernarda Kump: Najprej je treba vzpostaviti ustrezno infrastrukturo, nato pa sledi postavitev 
kolesarnic ter zagotovitev e-koles in drugo. 
 
Radovan Nikić: Ustvariti moramo ustrezne pogoje za kolesarjenje, pri čemer ne smemo 
zanemariti mehkih ukrepov, kot so promocija in ozaveščanje. Pomembno je, da izboljšujemo 
pogoje in kolesarjem omogočimo boljše razmere, vendar sama infrastruktura ne bo 
zadostovala za dosego tega cilja. Za gradnjo infrastrukture potrebujemo več finančnih 
sredstev, medtem ko z drugimi ukrepi, kot so ozaveščanje, lahko dosežemo hitrejše izboljšave 
in pozitivne rezultate, kar je tudi cilj strategije. Širša delovna skupina je vse to upoštevala pri 
oblikovanju ukrepov v akcijskem načrtu. 
 
Župan: Pripravljeni moramo biti na tiste ukrepe, ki bodo vključeni v prihodnje razpise. Čeprav 
še natančno ne vemo, kaj vse bo zajeto, je strategija dovolj široka, akcijski načrt pa zelo 
specifičen, da se bomo lahko uspešno prijavili na razpise, ko bodo na voljo. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Dokument: Celostna prometna strategija občine Črnomelj se potrdi in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
K točki 6:  
IZDAJA SOGLASJA K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM STATUTA JAVNEGA ZAVODA 
ZDRAVSTVENEGA DOMA ČRNOMELJ  
 
Točki je prisostvoval Andrej Matkovič, direktor Zdravstvenega doma Črnomelj. 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj izdaja soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega 
zavoda Zdravstvenega doma Črnomelj, upoštevajoč spremembo v 37. členu. 
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K točki 7:  
IZDAJA SOGLASJA K NAČRTU ZA IZPOLNITEV POGOJEV ZA IZVAJANJE KNJIŽNIČNE JAVNE 
SLUŽBE KNJIŽNICE ČRNOMELJ  
 
Točki je prisostvovala Anja Panjan, direktorica Knjižnica Črnomelj. 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj izdaja soglasje k načrtu za izpolnitev pogojev za izvajanje 
knjižnične javne službe Knjižnice Črnomelj. 
 
K točki 8: 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2024 skupaj s prilogami se sprejme v 

predloženi vsebini. 
2. Sklep o odpisu osnovnih sredstev za leto 2024 se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 9: 
POROČILO O IZVAJANJU GARANCIJSKE SHEME ZA DOLENJSKO ZA LETO 2024 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo, je predstavil 
stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o izvajanju garancijske sheme za Dolenjsko za leto 2024 se kot informacijo sprejme 
v predlagani vsebini.  
 
K točki 10: 
POROČILO O DELOVANJU REGIJSKE ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA LETO 2024 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo, je predstavil 
stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o delovanju Regijske štipendijske sheme za leto 2024 se kot informacijo sprejme v 
predlagani vsebini.  
 
K točki 11: 
PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV 
JAVNIH SLUŽB IN CEN ZA UPORABO INFRASTRUKTURE V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Gregor Šmalcelj je po pooblastilu predsednika Odbora za gospodarstvo in komunalno 
infrastrukturo, predstavil stališče odbora. 
 
Miha Vardijan: Pogrebne storitve predstavljajo kar visok strošek poslovanja javnega podjetja 
Komunala Črnomelj d.o.o., zato je nujno potrebno medobčinsko sodelovanje vseh treh 
belokranjskih občin, s ciljem vzpostavitve skupne dežurne službe in poenotenja prvega 
prevoza pokojnikov. Takšen pristop bi omogočil optimizacijo stroškov in izboljšal učinkovitost 
storitev. 
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Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen za uporabo 
infrastrukture v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O RAVNANJU S 
KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Gregor Šmalcelj je po pooblastilu predsednika Odbora za gospodarstvo in komunalno 
infrastrukturo, predstavil stališče odbora. 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 
odpadki v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Črnomelj. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 
odpadki v občini Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Črnomelj. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini 
Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 13: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE PARKIRNINE NA OBMOČJU OB REKI KOLPI ZA 
LETO 2025 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja, je predstavila stališče odbora. 
 
Miha Vardijan: Predlagam, da se preuči možnost zvišanja cene parkiranja ob reki Kolpi. Z 
zbranimi sredstvi bi lahko izvedli več projektov za izboljšanje in razvoj območja reke Kolpe. 
 
Župan: Občinska uprava bo povišanje cene parkiranja ob reki Kolpi proučila za naslednje leto. 
 
Vesna Fabjan: Zadeva se naj predhodno uskladi tudi s KP Kolpa.  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višini parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2025 se sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
K točki 14: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V VRTCIH NA OBMOČJU OBČINE 
ČRNOMELJ 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
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Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj sprejme v predlagani 
vsebini.  
 
K točki 15: 
PREDLOG PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN NAČINU SPREJEMANJA PREDŠOLSKIH OTROK V 
VRTEC OTONA ŽUPANČIČA ČRNOMELJ 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v Vrtec Otona Župančiča Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 16: 
PREDLOG PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN NAČINU SPREJEMANJA PREDŠOLSKIH OTROK V 
ENOTI VRTCA PRI OŠ DRAGATUŠ 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v enoti Vrtca pri OŠ Dragatuš se 
sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 17: 
PREDLOG PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN NAČINU SPREJEMANJA PREDŠOLSKIH OTROK V 
ENOTO VRTCA PRI OŠ VINICA 
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v enoto Vrtca pri OŠ Vinica se 
sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 18: 
IZDAJA SOGLASIJ USTANOVITELJA O RAZPOREDITVI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD 
ODHODKI JAVNIH ZAVODOV  
 
Jasna Banovec, članica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora. 
 
Jaka Birkelbach: Predlagam, da glede na presežek prihodkov nad odhodki, ki ga beležijo šole, 
le-te prevzamejo tudi del stroškov za avtobusne prevoze učencev, ki se udeležujejo kulturnih 
tekmovanj.  
 
1. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Milke 
Šobar – Nataše, Črnomelj 
 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Milke Šobar – Nataše, Črnomelj, 
in sicer za nakup opreme za tehniko, športne pripomočke in knjig za šolsko knjižnico.  
 
2. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Mirana 
Jarca Črnomelj 
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Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Mirana Jarca Črnomelj, in sicer 
za nakup knjižnega gradiva.   
 
3. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Loka 
Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Loka Črnomelj, in sicer za nakup 
opreme za šolo. 
 
4. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Stari trg 
ob Kolpi  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Stari trg ob Kolpi, in sicer za 
nabavo in vzdrževanje opreme, posodobitev učnih pripomočkov ter pokrivanje stroškov 
poslovanja šole v letu 2025, kot jih predpisuje zakon. 
 
5. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Dragatuš 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Dragatuš in sicer za nabavo 
opreme in pripomočkov za potrebe šole in vrtca v naslednjih letih.  
 
6. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – OŠ Vinica 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka OŠ Vinica, in sicer za opremo za 
čajno kuhinjo v enoti vrtca, stroja za čiščenje, velikega projekcijskega platna in omar za šolsko 
zbornico.  
 
7. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – Glasbena 
šola Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje ustanovitelja k namenski porabi presežka Glasbene šole Črnomelj, in sicer za 
nabavo inštrumentov in za izvedbo slavnostnega koncerta ob 60. letnici Glasbene šole 
Črnomelj.   
 
8. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – Knjižnica  
Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Knjižnica Črnomelj lahko presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024, v skupni višini 1.294,82 
EUR, nameni za izvajanje in razvoj lastne dejavnosti. 
9. Izdaja soglasja ustanovitelja o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki – Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj lahko presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2024, 
v skupni višini 46.935,13 EUR, nameni za opravljanje in razvoj dejavnosti zavoda, razvoj kadra 
ali druge namene v skladu z veljavnimi predpisi, ki urejajo javne finance in plače v javnem 
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sektorju, lahko pa ostane tudi nerazporejen zaradi nestabilnosti virov financiranja zavoda za 
pokrivanje morebitnih presežkov odhodkov nad prihodki v naslednjih letih poslovanja. 
 
K točki 19: 
IZDAJA SOGLASJA K DELOVNI USPEŠNOSTI RAVNATELJEV/DIREKTORJEV NA PODROČJU 
IZOBRAŽEVANJA, KULTURE IN ZDRAVSTVA ZA LETO 2024 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj soglaša 
z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Stanke Kure za leto 
2024. Ravnateljica je dosegla 83,70 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 4,19 % letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Milke Šobar – Nataše, Črnomelj 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost v. d. ravnatelja Klavdije 
Žalec Štrekelj za leto 2024. V. d. ravnatelja je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje 
dela plače za delovno uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Mirana Jarca Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Borisa Mužarja za leto 
2024. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Loka Črnomelj soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Boštjana Papeža za leto 2024. 
Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za 
leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni    5 % 
letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Dragatuš soglaša z določitvijo 

višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Stanislava Dražumeriča za leto 
2024. Ravnatelj je dosegel 0,00 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 0 % letne mase njegove osnovne plače (čas trajanja mandata v letu 
2024 od 1. 1. 2024 do 3. 1. 2024). 

 
2. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Dragatuš soglaša z določitvijo 

višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Sanele Majstorović za leto 2024. 
Ravnateljica je dosegla 91,94 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače, in sicer sorazmerno glede na 
čas trajanja mandata v letu 2024 (od 4. 1. 2024 do 31. 12. 2024). 

 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Stari trg ob Kolpi soglaša z 

določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Mojce Butala za leto 
2024. Ravnateljica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 



10 

 

uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno glede na čas 
trajanja mandata v letu 2024 (od 1. 1. 2024 do 30. 6. 2024). 

2. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Stari trg ob Kolpi soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Darjana Grudnika za 
leto 2024. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače, in sicer sorazmerno glede na 
čas trajanja mandata v letu 2024 (od 1. 7. 2024 do 31. 12. 2024). 

 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Vinica soglaša z določitvijo višine dela 
plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Ines Žlogar za leto 2024. Ravnateljica je 
dosegla 99,33 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2024, 
svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase 
njene osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Glasbena šola Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Silvestra Mihelčiča za leto 
2024. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 

Črnomelj soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice  
Nade Žagar za leto 2024. Direktorica je dosegla 43 % vrednosti meril za ugotavljanje dela 
plače za delovno uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 2 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno glede 
na čas trajanja mandata v letu 2024 (od 1. 1. 2024 do 20. 5. 2024). 

2. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 
Črnomelj soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice 
Maje Mihelič za leto 2024. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela 
plače za delovno uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno glede 
na čas trajanja mandata v letu 2024 (od 21. 5. 2024 do 31. 12. 2024). 

 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Knjižnica Črnomelj soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Anje Panjan za leto 2024. Direktorica 
je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2024, 
svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni    5 % letne mase 
njene osnovne plače. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 

določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Andreja Matkoviča za 
leto 2024. Direktor je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2024, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače.   

2. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost pomočnice direktorja za področje 
zdravstvene nege Danice Milkovič za leto 2024. Pomočnica direktorja je dosegla 100 % 
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vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2024, svet zavoda 
pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene 
osnovne plače.  

 
K točki 20: 
IZDAJA SOGLASJA K DODELITVI DELA PLAČE ZA DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 
JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA IZOBRAŽEVANJE IN KULTURO ČRNOMELJ ZA OBDOBJE OD 
1. 1. 2025 DO 31. 12. 2025 IZ NASLOVA POVEČANEGA OBSEGA DELA 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice Zavoda za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2025 iz naslova 
povečanega obsega dela. 
 
K točki 21: 
IZDAJA SOGLASJA K SKLEPU O DOLOČITVI VIŠINE REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI 
DIREKTORICE JAVNEGA ZAVODA RAZVOJNO INFORMACIJSKI CENTER BELA KRAJINA ZA 
LETO 2024 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj podaja soglasje k sprejetemu Sklepu o določitvi višine redne 
delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina za leto 2024.  
 
K točki 22: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠJEGA OBSEGA SREDSTEV ZA IZPLAČILO REDNE 
DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE OBČINSKE UPRAVE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2025  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višjega obsega sredstev za izplačilo redne delovne uspešnosti direktorice 
Občinske uprave Občine Črnomelj za leto 2025 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 23: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Imenovanje treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Črnomelj v svet javnega zavoda 
Osnovna šola komandanta Staneta Dragatuš 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Osnovna šola komandanta Staneta, Dragatuš  se kot predstavniki 
ustanoviteljice Občine Črnomelj imenujejo:  
- Marijana Kuretič, 8343 Dragatuš,  

- Ines Ružić Vardjan, 8343 Dragatuš, 

- Jernej Panjan, 8343 Dragatuš. 

 
2. Imenovanje enega predstavnika ustanovitelja, ki ga imenuje Občina Črnomelj v svet javnega 
zavoda Srednja šola Črnomelj 
 
Pri glasovanju se je izločila Jasna Banovec. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Srednja šola Črnomelj, se kot predstavnica ustanovitelja, ki jo imenuje 
Občina Črnomelj, imenuje:  

- Jasna Banovec, 8340 Črnomelj.  
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3. Mnenje o kandidatu za ravnatelja javnega zavoda Glasbena pola Črnomelj 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj podaja pozitivno mnenje k imenovanju kandidata Silvestra 
Mihelčiča, 8340 Črnomelj, za ravnatelja Glasbene šole Črnomelj.   
 
K točki 24: 
PREDLOG SKLEPA O OBLIKOVANJU ODŠKODNIN IN NAJEMNIN OZIROMA ZAKUPNIN ZA 
ZEMLJIŠČA V LASTI OBČINE ČRNOMELJ 
 
Marko Mravinec: Cene zakupnin oz. najemnin so razmeroma visoke. Ali se lastniki zaradi tega 
pritožujejo oziroma vlagajo kakršnekoli ugovore? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Do sedaj ni bilo nobenih pritožb.  
 
Marko Mravinec: Kako občina postopa v primeru, če lastnik zemljišča ni pripravljen odstopiti 
zemljišča. 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: V postopku se najprej pristopi k brezplačnemu odstopu 
zemljišča. V kolikor lastnik s tem ne soglaša, se mu nato ponudi možnost odkupa. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v lasti Občine 
Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 25: 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA RAVNANJA Z 
NEPREMIČNIM IN PREMIČNIM PREMOŽENJE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2025 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim 
premoženjem Občine Črnomelj za leto 2025 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 26: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
1. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine katastrska občina 1549 Tanča Gora parcela 4927/6, se izvede 
geodetska odmera zemljišča, površine cca 70 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo 
nastalem zemljišču, z novo parcelno številko, ukine status javnega dobra, o čemer bo 
naknadno odločal občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odprodalo. 
 
2. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu zemljišča katastrska občina 1551 Belčji Vrh parcela 2905/1, se izvede geodetska 
odmera zemljišča, površine cca 100 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastalem 
zemljišču, z novo parcelno številko, ukine status javnega dobra, o čemer bo naknadno odločal 
občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odtujilo. 
 
3. Ukinitev statusa javnega dobra in odtujitev nepremičnine 
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Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama katastrska občina 1562 Učakovci parcela 2694/243 in parcela 2694/244 

se ukine status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Sklep o ukinitvi statusa 
javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se 
objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah katastrska občina 1562 Učakovci 
parcela 2694/243 in parcela 2694/244, se ti nepremičnini proda. 

 
4. Ukinitev statusa javnega dobra in odtujitev nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičnini katastrska občina katastrska občina 1552 Adlešiči parcela 5154/13 se ukine 

status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra 
stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v 
Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini katastrska občina katastrska občina 
1552 Adlešiči parcela 5154/13, se to nepremičnino proda. 

 
5. Neodplačen prenos nepremičnin  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj neodplačno pridobi v last zemljišča parc. št. 
172/3 in 171/5 k. o. 1541 Loka, za potrebe ne-kategorizirane poti na Svibniku, pri čemer Občina 
Črnomelj prevzema stroške v zvezi s sklenitvijo pravnega posla.  
 
6. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine katastrska občina 1561 Damelj parcela 29/237, se izvede geodetska 
odmera zemljišča, površine cca 400 m². Po izvedbi geodetske odmere se na novo nastalem 
zemljišču, z novo parcelno številko, ukine status javnega dobra, o čemer bo naknadno odločal 
občinski svet. Zemljišče bi se v nadaljevanju odprodalo. 
 
7. Uskladitev zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 

         Občina Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj pristopi k sklenitvi pogodbe o uskladitvi        
zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem (posadna listina) za zemljišči s parc. št. 240/9 
in parc. št. 240/10 k.o. 1552 Adlešiči, s katero se na predmetnih zemljiščih neodplačno 
pripozna lastninska pravica v korist in na ime Kuzma Stanke oziroma pravnih naslednikov po 
Kuzma Jožetu. 
 
8. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičnini  parc.št. 2694/209 k.o.1562 Učakovci se ukine status javnega dobra  (ID 

omejitve: 17761084) in izbriše zaznamba slednjega iz zemljiške knjige.  Sklep o ukinitvi 
oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na 
Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu zaznambe javnega dobra in izbrisu slednjega iz 
zemljiške knjige se nepremičnina z neposredno pogodbo  odproda za namen funkcionalne 
zaokrožitve parc. št. 1052/24 k.o. 1562 – Učakovci. 
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9. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu zemljišča s parc. št. 2308/3 k.o. 1559 Radenci se izvede geodetska izmera površine  
cca 10 m2;  in sicer v delu, ki je označen na orto–foto posnetku, ki je sestavni del tega gradiva. 
Pri izvedbi geodetske izmere se upošteva odmik od kategorizirane javne ceste, ki poteka v 
neposredni bližini. Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. 
ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z 
izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju s sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za 
nakup zemljišča.   
 
10. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu zemljišča s parc. št. 4919/2 k.o. 1549 Tanča Gora se izvede geodetska izmera 
površine  cca 50 m2 za namen funkcionalne zaokrožitve parc. št. 29 k.o. 1549 Tanča Gora;  in 
sicer v delu, ki je označen na orto–foto posnetku, ki je sestavni del tega gradiva. Pri izvedbi 
geodetske izmere se upošteva odmik od kategorizirane javne ceste, ki poteka v neposredni 
bližini. Hkrati se pristopi k parcelaciji in ureditvi lastninskih razmerij za del parc. št. 29 k.o. 
1549 Tanča Gora, po katerem poteka kategorizirana občinska cesta – LC 556352.   
Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali občinski parc. št. ukine status 
javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo 
geodetske izmere občinskega zemljišča in v nadaljevanju s sklenitvijo pravnega posla krije  
interesent za nakup zemljišča.   
 
11. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičninah parc. št. 2572/2 in parc. št. 2568/2, obe k.o. 1554 – Hrast pri Vinici  se 

izbriše zaznamba statusa javnega dobra (ID omejitve: 23930454). Sklep o ukinitvi oziroma 
izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu 
Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu zaznambe javnega dobra pri nepremičninah in 
izbrisu statusa javnega dobra iz zemljiške knjige, se nepremičnini odprodata za namen 
funkcionalne zaokrožitve nepremičnin na katere mejita. 

 
12. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 4971/10 k.o. Tanča Gora v izmeri cca 180 m2 se izvede geodetska izmera   in 
sicer v delu, ki je označen na orto–foto posnetku, ki je sestavni del tega gradiva. Pri izvedbi 
geodetske izmere se upošteva odmik od nekategorizirane javne poti, ki  poteka v neposredni 
bližini. Hkrati se pristopi k parcelaciji in ureditvi lastninskih razmerij za del parc. št. 3319 k.o. 
1549 Tanča Gora, po katerem poteka kategorizirana občinska cesta – LC 556071. 
Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske 
izmere občinskega zemljišča in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za 
nakup zemljišča.   
 
13. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Na delu parc. št. 4822 k.o. Mavrlen  v izmeri cca 100 m2 in dela zemljišča s parc. št. 4820/6 v 
izmeri  cca 150 m2 k.o. Mavrlen se izvede geodetska izmera;    in sicer v delu, ki je označen na 
orto –foto posnetku, ki je sestavni del tega gradiva. Pri izvedbi geodetske izmere se upošteva 
odmik od nekategorizirane javne poti, ki  poteka v neposredni bližini. Hkrati se pristopi k 
parcelaciji in ureditvi lastninskih razmerij za del parc. št. 1504 k.o. 1539 Mavrlen, po katerem 
poteka ne kategorizirana javna cesta. 
Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske 
izmere občinskega zemljišča in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije interesent za 
nakup zemljišča.   
 
14. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 4735/6 v izmeri cca 60 m2 k.o. 1560 Sinji Vrh se izvede geodetska izmera;    
in sicer v delu, ki je označen na orto –foto posnetku, ki je sestavni del tega gradiva. Pri izvedbi 
geodetske izmere se upošteva odmik od ne kategorizirane javne poti, ki  poteka v neposredni 
bližini.  
Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet.  Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske 
izmere in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
K točki 27: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Ni bilo razprave. 
 
K točki 28: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Renata Butala: 
1. Lansko leto sem opozarjala na problematiko avtodomarjev, ki se pogosto zadržujejo pri 
Sodevskem kalu. Kljub opozorilom se stanje ni izboljšalo, pri Sodevskem kalu so kar naprej 
videni avtodomarji. Sveža fotografija prikazuje primer iz Radencev, na parkirišču v Dolenjih 
Radencih je od včeraj avtodom.  Ali obstajajo načrti za ureditev parkirišč za avtodome v bližini, 
vključno z dostopom do košev za smeti in sanitarij? Bo občina sprejela ukrepe za redno 
čiščenje in urejanje teh območij, kjer se avtodomarji zadržujejo? 
2. Turistična sezona se hitro približuje, vstopno-izstopna mesta ob reki Kolpi pa so po poplavah 
še vedno zametana z mivko. Danes sem prejela informacijo, da je zaradi pomanjkanja 
finančnih sredstev med drugim tudi vstopno-izstopno mesto v Radencih izpadlo iz načrta za 
urejanje. V Kotu pa je tabla, ki označuje vstopno-izstopno mesto, že celo zimo prevrnjena. 
3. Prosim za podatek, koliko sredstev je bilo v zadnjih dveh letih namenjenih za urejanje 
vstopno-izstopnih mest ob reki Kolpi, s prikazom po posameznih lokacijah. 
Kmalu bomo organizirali že 29. pohod po najjužnejši slovenski pešpoti, ki vsako leto privabi 
obiskovalce iz vse Slovenije in tudi iz Hrvaške. V Bregu, kjer žal ni več stalnih prebivalcev, se 
nahaja vstopno-izstopno mesto, vendar so stopnice tja zametane z mivko. Zanima me, kdo je 
odgovoren za njihovo ureditev. 
Naj poudarim, da tudi domačini sami veliko naredimo za okolje. Prostovoljno delo ni redkost 
— ob državni cesti Stari trg–Vinica redno pobiramo smeti, ne le v okviru vsakoletne čistilne 
akcije. Ob Kolpi ravno tako, saj vsaka narasla voda prinese nove odpadke. 1. maja 
organiziramo eko spust po Kolpi, pri katerem ste vljudno vabljeni, da se nam pridružite. 
Prav zaradi vsega naštetega menim, da je nujno urediti vstopno-izstopna mesta, saj je edino 
pravično, da se del turistične takse vrača nazaj v kraj. 
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Iz izkušenj vemo, da projekti, izvedeni z evropskimi sredstvi, običajno živijo le v obdobju, kot 
ga zahteva razpis (navadno 5 let po zaključku). Po tem obdobju pogosto ni več nobenega 
vzdrževanja — table so zbledele, uničene ali potrgane, infrastruktura pa zaraščena in 
zapuščena. 
Večkrat je bila podana pobuda za ustanovitev neke vrste socialnega podjetja v obliki javno-
zasebnega partnerstva (občina, KP Kolpa, turistični ponudniki, društva ...), ki bi nadaljevalo z 
urejanjem in ohranjanjem teh projektov tudi po zaključku njihove uradne življenjske dobe. Kot 
primer navajam vstopno-izstopna mesta iz projekta Curs colapis, ki so danes praktično 
neuporabna, zaraščena, pozabljena. Le redki elementi (koši, klopce, preoblačilnice) v grmovju 
še pričajo, da je tam nekoč obstajalo vstopno mesto (Dragoši, Kot pri Damlju, Žuniči ... in 
številna druga). 
Zanima me, kako daleč ste z obravnavo te pobude. Kaj konkretnega se je že naredilo na tem 
področju? Prihajajo nove pešpoti, npr. Daljinska pešpot okoli Bele krajine, zato je skrajni čas, 
da se vprašamo, kakšen je dolgoročni načrt za vzdrževanje infrastrukture. Brez tega je pkoda 
delati karkoli. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Kdaj bo urejen še neurejen odsek Grajske ceste (med hišnimi številkami 18 in 20)? 

 
Ivo Ivičić: 
1. Na Ulici Mirana Jarca se pogosto pojavljajo prometni zastoji zaradi zasedenosti ceste z 
vozili, katerih vozniki čakajo svoje otroke, ki obiskujejo glasbeno šolo in verouk. Hkrati pa 
parkirišče pred gradom večinoma ostaja prazno. Takšna praksa otežuje prevoznost ceste, 
zmanjšuje varnost in povzroča nepotrebne zastoje. Kaj postoriti, da se voznike spodbudi k 
uporabi parkirišča pred gradom, obenem pa omogoči boljši pretok prometa in večjo varnost 
za vse udeležence? 

 
Miha Vardijan: 
1. Prejel sem odgovor glede ureditve pokritih avtobusnih čakalnic. Ali občina načrtuje 
ureditev vseh čakalnic, ki še niso bile prenovljene? 

 
Bernarda Kump: 
1. SOU ODBK bo ponovno v aprilu 2025 izvedla pregled zabojnikov. Ali lahko ob tem pojasnite, 
kaj sodi v zabojnike z zelenim pokrovom? 
 
Alojz Puhek: 
1. Zabojniki na pokopališču v Dragatušu so pogosto polni, ker vanje odlagajo odpadke tudi 
osebe, ki niso uporabniki pokopališča. Predlaga se, da se zabojniki ustrezno označi z napisom, 
da so namenjeni izključno uporabnikom pokopališča. 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bil zaključena ob 18.50. 
 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU       župan  
 
Številka: 900-13/2025 
 


